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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Financiën over de 
zakenbankiers van Goldman Sachs die de Volksbank adviseren over haar 
sociale identiteit (ingezonden 16 augustus 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Volksbank doet eerste stap richting een exit?»1 

Vraag 2
Klopt het dat de Volksbank Goldman Sachs heeft ingehuurd? 

Vraag 3
Is het verstandig van de Volksbank om advies te vragen aan een zakenbank 
die symbool staat voor alles wat mis is met de financiële sector (een cultuur 
van exorbitante topbeloningen, perverse prikkels en onethisch gedrag) over 
het behouden van een sociale identiteit? 

Vraag 4
Waarom heeft de Volksbank nu juist deze Angelsaksische zakenbank 
gevraagd, die zo ver af staat van het Rijnlandse sociaaleconomische model 
en de Nederlandse bedrijfscultuur? 

Vraag 5
Wat verwacht de Volksbank voor advies van deze zeer omstreden zakenbank, 
die in de eigen bedrijfscultuur en werkwijze werkelijk niets van een sociale 
identiteit laat zien? 

Vraag 6
Welke modellen voor de toekomst van de Volksbank worden bezien en klopt 
het dat men voornemens is in 2020 aandelen van de hand te doen? Wanneer 
informeert u de Kamer over deze plannen? 

Vraag 7
Wat zijn de kosten van het advies van Goldman Sachs? 

1 Het Financieele Dagblad, 16 augustus 2018
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Vraag 8
Wilt u een beroep doen op het bestuur van de Volksbank om de adviseurs 
van Goldman Sachs zo snel mogelijk en zonder riante vergoeding de deur uit 
te zetten en een adviseur met een sociale antenne en daarbij passend gedrag 
aan te stellen?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen 2


